
PROTOKÓŁ z VIII sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej
Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 23 października 2024 r.

Lista Radnych obecnych na posiedzeniu

lp nazwisko imię status

1 Bednarek Kacper obecny

2 Centkowska Maja obecna

3 Chlebosz Gabriela obecna

4 Gronet Piotr obecny

5 Komorowski Karol obecny

6 Krieger Mateusz obecny

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia obecna

9 Ofiarski Paweł obecny

10 Piecyk Paweł obecny

11 Przekwas Jakub obecny

12 Różańska Wiktoria obecna

13 Skibiński Adrian obecny

14 Stasiewski Kacper obecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

obecni 13

wszyscy 15

procent 86,66 %

Kworum zostało osiągnięte



PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej, Oliwia Murawska, otworzyła
VIII sesję Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego o godzinie 17:37.
Powitała wszystkich obecnych Radnych. Przewodnicząca stwierdziła, że na moment
otwarcia sesji w obradach uczestniczy 12 Radnych, co daje podstawę do
podejmowania prawomocnych uchwał.

2. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej Oliwia Murawska przedstawiła
porządek obrad. Wobec braku wniosków o zmianę porządku, przystąpiono do
realizacji kolejnych punktów porządku obrad.

3. Ślubowanie radnych.

W punkcie trzecim, dotyczącym ślubowania nowych radnych, Radna Gabriela
Chlebosz odczytała rotę ślubowania. Piotr Gronet i Wiktoria Różańska, nowo
wybrani Radni Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego, złożyli
ślubowanie, odpowiadając na treść Roty zwrotem "Ślubuję". Otrzymali również od
Przewodniczącej MRM zaświadczenia o wyborze na Radnych, w związku z
wyborami uzupełniającymi, które odbyły się 18 października 2024 roku.
Zaświadczenie zostało podpisane przez Burmistrza oraz Przewodniczącą
Młodzieżowej Rady Miejskiej.

4. Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu “Młodzieżowy Budżet
Obywatelski”.

Na początku czwartego punktu do sesji dołączył Radny Paweł Piecyk, co
oznacza, że w obradach brało udział 13 radnych.

Przewodnicząca Oliwia Murawska oraz opiekun Kacper Wieczorkowski
przedstawili projekt uchwały dotyczący ogłoszenia konkursu „Młodzieżowy Budżet
Obywatelski”. W trakcie wystąpienia przypomnieli wszystkim radnym, w tym nowym
członkom, na czym polega idea młodzieżowego budżetu obywatelskiego.

Oliwia i Kacper omówili regulamin konkursu oraz jego główne założenia oraz
harmonogram, a Przewodnicząca zgłosiła autopoprawkę, polegającą na
przedłużeniu terminu akcji informacyjno-edukacyjnej. Zmiana ta została jednogłośnie
zaakceptowana.



Podczas głosowania Oliwia zaproponowała, aby nowi Radni: Wiktoria i Piotr,
głosowali poprzez podniesienie ręki, gdyż nie mieli jeszcze dostępu do systemu
elektronicznego Posiedzenia. Wszyscy pozostali radni zagłosowali standardowo w
systemie.

Uchwała Nr 22/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
23 października 2024 roku w sprawie ogłoszenia konkursu “Młodzieżowy Budżet
Obywatelski” została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu
“Młodzieżowy Budżet Obywatelski”.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 października 2024 r. czas 17:55:26 - 17:55:44

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

13 86,66 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

2 13,33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper ZA

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol ZA

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna



8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł ZA

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian ZA

14 Stasiewski Kacper ZA

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

5. Ewaluacja turnieju sportowego „Futbolowa Bitwa Młodych o puchar
Młodzieżowej Rady Miejskiej”.

Ewaluacja turnieju rozpoczęła się od podziękowań Przewodniczącej Oliwii
Murawskiej, która zaznaczyła, że wydarzenie przebiegło zgodnie z planem, a
organizacja była na wysokim poziomie, z dużym zaangażowaniem ze strony
Radnych: Gabrieli Chlebosz, Oliwii Murawskiej, Jakuba Przekwasa, Karola
Komorowskiego, Kacpra Bednarka, Pawła Ofiarskiego i Opiekuna Kacpra
Wieczorkowskiego. Oliwia również podkreśliła, że dobrze przeprowadzono kwestię
sponsorów, za co podziękowania trafiły do Sekretarza Karola Komorowskiego.

W trakcie punktu, po usprawiedliwieniu, sesję opuścił Radny Kacper Stasiewski, co
oznacza, że w dalszych obradach brało udział 12 Radnych.

Radny Jakub Przekwas przyznał, że organizacja turnieju była udana i
podziękował wszystkim zaangażowanym Radnym oraz Opiekunowi. Zauważył, że
jednym z plusów był fakt, że udało się zmieścić w przewidywanym czasie. Wskazał
jednak kilka niedociągnięć – nie sprawdzono obecności zgłoszonych uczestników,
przez co zagrały osoby, które po prostu się pojawiły, oraz brak kontroli nad stanem
szatni.

Radna Gabriela Chlebosz zwróciła uwagę na odpowiedzialność dziewczyn z
Młodzieżowej Drużyny Ratownictwa Medycznego, które co jakiś czas zostawały
same na stanowisku obsługi. Stwierdziła, że to dla nich za duża odpowiedzialność i
potrzebna była większa pomoc. Podkreśliła również, że część Radnych
zaangażowała się w organizację turnieju w pełni, jednak nie wszyscy wykazali się
odpowiednią inicjatywą. Zaapelowała, aby przy nadchodzącym turnieju siatkarskim
większe zaangażowanie wykazali wszyscy Radni.

Radny Paweł Ofiarski wskazał, że układ boisk nie był optymalny, ponieważ
piłki często wypadały poza boisko. Zaproponował, aby na przyszłość zmienić



orientację boisk. Na to Jakub Przekwas zgodził się, dodając, że w przyszłości warto
przemyśleć grę na tych większych boiskach, co rozwiązałoby problem.

Radny Kacper Bednarek pochwalił Komisję Kultury, Sportu i Wydarzeń za
bardzo dobrą organizację, z wyróżnieniem Gabrieli Chlebosz i Jakuba Przekwasa za
ich wkład.

Jakub Przekwas zwrócił również uwagę, że Radna Amelia Kucharska miała
powierzone zadanie, którego nie wykonała, ponieważ nie pojawiła się na
wydarzeniu.

Na koniec Oliwia Murawska podkreśliła, że przypisane obowiązki są
kluczowe i każdy radny powinien sumiennie się z nich wywiązywać. Poparł ją Radny
Adrian Skibiński, który przyznał, że nie wykonał swojego zadania, ponieważ nie
zrozumiał, na czym polegało, a jego błędem było to, że nie zapytał i nie
doprecyzował szczegółów.

Sekretarz Karol Komorowski dodał, że ogólna organizacja była bardzo
dobra, a wszystkie elementy, takie jak gastronomia, nagłośnienie, ratownicy,
stworzyły świetny klimat. Wskazał jednak na problem z komunikacją, który wymaga
poprawy, co spotkało się z poparciem Jakuba Przekwasa i Gabrieli Chlebosz.

6. Sprawozdanie z działalności prezydium między sesjami.

Przewodnicząca Oliwia Murawska wraz z Sekretarzem Karolem
Komorowskim przedstawili sprawozdanie z działalności prezydium między sesjami,
obejmujące następujące działania:

● 9 września - Delegacja Młodzieżowej Rady (Przewodnicząca Oliwia,
Sekretarz Karol, Radny Jakub oraz Opiekun Kacper) wzięła udział
w Kongresie Młodzieżowych Rad Województwa Kujawsko-Pomorskiego, który
odbył się w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu. W trakcie wydarzenia
uczestniczyliśmy w panelach dotyczących networkingu, wystąpień
publicznych oraz prelekcjach o planowaniu inicjatyw, przeciwdziałaniu
wypaleniu i rozwijaniu kompetencji społecznych.

● 22 września - Przewodnicząca Oliwia, Sekretarz Karol, Radny Jakub oraz
Opiekun Kacper uczestniczyli w koncercie Konrada Skolimowskiego
“Skolima” w Inowrocławiu, gdzie odbyły się także rozmowy z agencją
koncertową na temat możliwości zorganizowania podobnego wydarzenia
w Aleksandrowie Kujawskim.

● 7 października - Na prośbę Przewodniczącej Rady Jakub Przekwas wraz
z Opiekunem MRM reprezentowali Przewodniczącą i MRM na
uroczystościach związanych z nadaniem imienia Podporucznika Karola
Palczyńskiego oraz sztandaru Szkole Technicznej Bydgoskiego Zakładu



Doskonalenia Zawodowego.
● 10 października - Przewodnicząca MRM, Sekretarz MRM oraz Opiekun MRM

wzięli udział w spotkaniu online poświęconym szczegółom umowy i realizacji
projektu grantowego „Młoda Inicjatywa.”

Prezydium spotykało się również na roboczych spotkaniach wewnętrznych,
aby omawiać bieżące działania i planować przyszłe projekty.

7. Wolne wnioski.

W ramach wolnych wniosków przeprowadzono dyskusję nad terminem
warsztatów dotyczących Młodzieżowego Budżetu Obywatelskiego.

Następnie głos zabrał Opiekun rady, Kacper Wieczorkowski, informując, że
sprawozdanie częściowe z działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej zostało
przegłosowane podczas ostatniej sesji Rady Miasta. Dodał również, że poprawki do
statutu Młodzieżowej Rady będą omawiane na najbliższej sesji Rady Miejskiej,
zaplanowanej na 30 października, zachęcając radnych do udziału w tej sesji. Pan
Kacper poinformował także o swoim udziale w I Ogólnopolskim Kongresie
Opiekunów Młodzieżowych Rad w Warszawie, który odbędzie się dzień po naszej
sesji, 24 października.

Sekretarz Karol Komorowski zgłosił wniosek formalny o ośmiominutową
przerwę, który został przyjęty jednogłośnie poprzez głosowanie przez podniesienie
ręki.

Po przerwie dyskusję wznowiono, rozpoczynając od Radnego Adriana
Skibińskiego, który zaproponował apel do Burmistrza Arkadiusza Gralaka o działania
na rzecz poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na ulicy gen.
Władysława Sikorskiego. Radni dyskutowali nad tą kwestią, analizując przyczyny
wypadku oraz możliwe rozwiązania poprawiające bezpieczeństwo.

Sekretarz Karol Komorowski podkreślił również potrzebę przegłosowania
trzech uchwał dotyczących zmian w składzie stałych komisji. Radny Adrian Skibiński
zgłosił, aby apel do Burmistrza został formalnie poddany głosowaniu.

W związku z tym, poprzez aklamację, postanowiono, że kolejne punkty po wolnych
wnioskach będą obejmowały głosowania nad tymi uchwałami oraz apelem do władz
miasta, jako odpowiednio punkty 8, 9, 10 i 11.

8. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Komunikacji.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Karol Komorowski, proponując zmianę
polegającą na włączeniu Przewodniczącej Oliwii Murawskiej do składu Komisji



Komunikacji. W ramach tego punktu nie pojawiły się pytania, więc przystąpiono
bezpośrednio do głosowania, przy czym Radni Wiktoria Różańska i Piotr Gronet
głosowali przez podniesienie ręki, a pozostali Radni za pomocą systemu
Posiedzenia.

Uchwała Nr 23/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
23 października 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Komunikacji została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania
stałej Komisji Komunikacji.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 października 2024 r. czas 19:07:16 - 19:08:25

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

11 73.33 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

4 26.66 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper ZA

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol ZA

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna



8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł nie głosował

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian ZA

14 Stasiewski Kacper nieobecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

9. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Promocji.

Sekretarz Karol Komorowski przedstawił także projekt uchwały dotyczący
zmian w składzie Komisji Promocji. Zgodnie z propozycją do komisji dołączyła
Radna Wiktoria Różańska. W tym punkcie również nie pojawiły się żadne pytania,
więc przystąpiono bezpośrednio do głosowania z zachowaniem identycznej
procedury – Wiktoria Różańska i Piotr Gronet głosowali przez podniesienie ręki,
a pozostali poprzez system Posiedzenia.

Uchwała Nr 24/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
23 października 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Promocji została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania
stałej Komisji Promocji.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 października 2024 r. czas 19:10:08 - 19:10:22

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

11 73.33 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

4 26.66 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper ZA

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol ZA

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł nie głosował

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian ZA

14 Stasiewski Kacper nieobecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

10. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Kultury, Sportu i Wydarzeń.

Sekretarz Karol Komorowski omówił projekt uchwały w sprawie składu Komisji
Kultury, Sportu i Wydarzeń, w której zaproponowano dołączenie radnych Piotra
Groneta oraz Wiktorii Różańskiej. Podobnie jak w poprzednich punktach, obyło się
bez pytań, więc przeprowadzono głosowanie, w którym Wiktoria i Piotr głosowali
przez podniesienie ręki, a pozostali radni – za pośrednictwem systemu Posiedzenia.

Uchwała Nr 25/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
23 października 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji
Kultury, Sportu i Wydarzeń została przyjęta.



głosowanie Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania
stałej Komisji Kultury, Sportu i Wydarzeń.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 października 2024 r. czas 19:11:20 - 19:11:31

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

12 80 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper ZA

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol ZA

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł ZA

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian ZA



14 Stasiewski Kacper nieobecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu do władz Miasta Aleksandrowa
Kujawskiego dotyczącego poprawy bezpieczeństwa przejścia dla pieszych na
ulicy gen. Władysława Sikorskiego.

Opiekun Kacper Wieczorkowski przedstawili treść apelu do Burmistrza
Miasta, uwzględniając sugestie Radnych zaprezentowane w punkcie wolne wnioski,
w szczególności Radnego Adriana Skibińskiego. W apelu podkreślono potrzebę
wprowadzenia dodatkowych rozwiązań mających na celu poprawę bezpieczeństwa
na przejściu dla pieszych przy ul. gen. Władysława Sikorskiego, w pobliżu Szkoły
Podstawowej nr 1 oraz Zespołu Szkół nr 2. W apelu wskazano na ostatnie, tragiczne
zdarzenie drogowe z 22 października, podczas którego uczennica została potrącona
na tym przejściu, doznając poważnych obrażeń.

Apel uwzględniał rekomendację zastosowania wyniesionego przejścia dla
pieszych, wzorem rozwiązania przy ulicy Chopina, gdzie takie przejście skutecznie
poprawiło bezpieczeństwo.

Po krótkiej dyskusji uchwałę poddano głosowaniu. Radni: Wiktoria Różańska
i Piotr Gronet oddali głos przez podniesienie ręki, a pozostali Radni skorzystali
z systemu Posiedzenia.

Uchwała Nr 26/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
23 października 2024 roku w sprawie przyjęcia apelu do władz Miasta Aleksandrowa
Kujawskiego dotyczącego poprawy bezpieczeństwa przejścia dla pieszych na ulicy
gen. Władysława Sikorskiego została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu do władz Miasta
Aleksandrowa Kujawskiego dotyczącego poprawy
bezpieczeństwa przejścia dla pieszych na ulicy gen.
Władysława Sikorskiego.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 października 2024 r. czas 19:16:53 - 19:17:01

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

12 80 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper ZA

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol ZA

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł ZA

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian ZA

14 Stasiewski Kacper nieobecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

12. Zamknięcie obrad.

Po omówieniu wszystkich punktów porządku obrad, Przewodnicząca
Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego Oliwia Murawska
zakończyła obrady VIII sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej o godzinie 19:18.
Podziękowała wszystkim obecnym za przybycie oraz owocne obrady.



Protokołował:

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miejskiej

Aleksandrowa Kujawskiego

Karol Komorowski

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej

Aleksandrowa Kujawskiego

Oliwia Murawska


